
Formandens beretning. 
 
Jeg har valgt at dele beretningen ind i 3 afdelinger. 
 1.bestyrelses arbejde. 
 2.renovering af vejen 
 3.fremtiden. 
Ad. 1 
 
Vi har afholdt 4 bestyrelses møder, og været omkring mange ting i bestyrelsen. 

1. Multihuset i Hjortshøj. - vi var i bestyrelsen enige om at købe en aktie til 
5000, vi mener det er et stor gode for Hjortshøj, men bestemt og så for vores 
område. 

2. Hjemmesiden er jo et sted, hvor du bl.a. kan finde oplysninger om vore 
vedtægter, telefonliste, oplysninger om kloakforhold, ref. af bestyrelses 
møder , ref af generalforsamling o.s.v. 

Men ! Vi skal have lavet et system der gør at hver gang der kommer en besked på 
hjemmesiden, så skal der tilgå en mail der oplyser om dette. Forudsætningen herfor 
er at bestyrelsen har medlemmernes mail adresser. Nogle der ikke ønsker at oplyse 
mail adresse, så må man jo bare gå ind en gang imellem. 

3. Vi har fået renset regnvandsbrønde. Det bør nok foretages hvert andet år. 
4. Parkering problemer. 

Man skal selvfølgelig parkere på vejen så man ikke generer sine naboer. 
5. Tilskud til vejfesten. 

Måske på trods af at der ikke var nok parceller tilmeldt. Men bestyrelsen fandt at 
initiativet med en vejfest er så vigtig for vores sammenhold, at vi valgt at give et 
tilskud. 
Vi har så efterfølgende, som I kan se lavet et regelsæt for forenings tilskuddet. 

6. Vejbump. Der ligger jo et forslag fra bestyrelsen. 
 
Ad 2. 
 
Vi har haft kontakt med Århus Vand, som har bevirket, at de er gået i gang med at 
renovere deres del af kloaksystemet i vores område, det skal jo ske med ”strømpe”. 
De kører video i hele deres anlæg, det gælder også stikledninger, problemer med en 
stikledning bliver man kontaktet. Kommunen ejer stikledninger til skel, men som en af 
operatørerne fortalte, så kører de normalt et par meter længere ind på grunden. 
Vi ved også, at fjernvarmen i løbet af 2018 skal ind og se vore installationer med 
henblik til nye stik. Det får vi at vide pr. brev. 
Købt en bøtte asfalt, som vi har lappet de værste huller med. Bliver måske nødvendigt 
igen. 
 
 
Ad. 3. 



 
- planlagt et møde for de nye tilflyttere med det formål at. 

– fortælle om grundejerforeningen 
– møde de andre nye – kontakter 

 det er ikke lykkedes at få sådan et arrangement at køre endnu, men den nye 
 bestyrelse vil arbejde videre på sagen. ( nye folk på Mølledalen 6 ^ Mølledalen 
 13 er sat til salg ), så er det måske ikke så galt endda. 
-forhåbentlig kommer der også gang i vejfesterne. 
-planlagt et jubilæumsfest ( 40 + 1 ) d. 6. april, mere om den senere. 
-Vigtigt! At vi som beboere her i vores område arbejder for at deltage i alle de   
arrangementer der kommer op. Styrken har vi hidtil haft i vores fællesskab. 
 
Tak til bestyrelsen for et godt arbejde. 
 
 
 


